
Swarzędz, dnia 18 listopada 2020 r.

Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.WPWK.0012.6.4.2020

Protokół nr 4/2020
Obrady rozpoczęto 17 listopada 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:56 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Katarzyna Szaferska
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  stałych  Komisji  przekazali  prowadzenie  obrad  Przewodniczącej  Rady  Miejskiej
Barbarze Czachura, która otworzyła Wspólne Posiedzenie Wszystkich Komisji, które obyło się w formie
zdalnej. Na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdziła, że obrady są prawomocne, obecnych
18 radnych – 2 radnych przybyło w trakcie posiedzenia, łącznie obecnych 20 radnych, 1 radny nieobecny.
Następnie przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2. 

2. Prezentacja projektu budżetu na 2021 r.

Wprowadzenie do prezentacji projektu Budżetu na 2021 r. przedstawił Burmistrz, Marian Szkudlarek. 

Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan przedstawiła główne założenia projektu budżetu. Prezentacja stanowi
załącznik  nr  3.  Projekt  budżetu  na  2021  rok  zostanie  dołączony  do  protokołu  z  XXXI  sesji  Rady
Miejskiej, która została zaplanowana na dzień 18 grudnia 2020 r. 

Z-ca  Burmistrza  Grzegorz  Taterka  przedstawił  projekt  budżetu  na  2021  rok  w  zakresie  zadań
majątkowych na 2021 r. Informacja stanowi załącznik nr 4. 

Radny Ryszard Dyzma zabrał głos w kwestii modernizacji domu seniora w Paczkowie, mandatów 
wystawianych przez Straż Miejską, zadań przewidywanych do realizacji w przyszłym roku przez Spółkę 
Wodną, budowy kontenerów w Zalasewie oraz relacji podatków do subwencji w stosunku do 
poprzedniego roku. 
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Radny Adrian Senyk przedstawił zasadność budowy kontenerów przy boisku sportowym w Zalasewie. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka poinformował, że zakres prac Spółki Wodnej będzie wiadomy dopiero
po przekazaniu informacji o konkretnych zadaniach.

Radna Wanda Konys zabrała głos w kwestii budowy oświetlenia na os. Kościuszkowców w kierunki 
bloku nr 11, za budynkiem, który zajmuje Stowarzyszenie Przyjaciół Dzieci Specjalnej Troski.

Radna Anna Tomicka zabrała głos w sprawie modernizacji  domu seniora w Paczkowie, budowy 
chodnika w Wierzonce i w Wierzenicy, modernizacji ul. Cieszkowskiego w Swarzędzu oraz kanalizacji 
deszczowej w Gortatowie. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka przypomniał, że wszystkie zadania mogą być realizowane w ramach 
posiadanego budżetu. Następnie przedstawił bieżący zakres prac, o które pytała radna Anna Tomicka. 

Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan udzieliła wyjaśnień w kwestii mandatów wystawianych przez Straż 
Miejską.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura przypomniała, że dyskusja nad projektem budżetu odbędzie się 
na Wspólnym Posiedzeniu Wszystkich Komisji w dniu 19 listopada br. 

3. Sprawy bieżące.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że przygotowała projekt planu pracy Rady 
Miejskiej w Swarzędzu na 2021 r. Projekt planu pracy zostanie przesłany radnym z prośba o ewentualne 
uwagi. 

W sprawach bieżących radna Anna Baranowska - Graczyk poinformowała o wycieku wody w Zalasewie 
przy ul. Galileusza.

Radny Szymon Kurpisz zapytał, czy planowana jest zmiana trasy autobusu nr 323.

Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego, Mariusz Szrajbrowski odpowiedział, że prowadzone są 
analizy w tym zakresie, ale na chwilę obecna gmina nie wyraziła zgody na jakiekolwiek zmiany. 

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura przypomniała, że bieżące problemy najlepiej bezpośrednio 
zgłaszać do pracowników Urzędu telefonicznie lub drogą e-mailową. 

4. Zakończenie.

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Swarzędzu

Barbara Czachura

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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